
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L

încheiat azi 21 septembrie, cu ocazia desfăşurării şedinţei
extraordinare, a Consiliului Local al municipiului Petroşani,

convocată de îndată prin Dispoziţia nr. 698/2020 emisă de Primarul
municipiului Petroşani.

La şedinţă participă dl. Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dl.Viceprimar
Florin Nicolae, d-na Velici Delia, Secretar general, fiind prezenţi şefii
compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 14 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr.157/2020

preşedinte de şedinţă este domnul Lăutaru Vlad Alexandru.
Lipsesc d-nii consilieri Bican Florian, Grigoriu Lavinia Elena și Rus Ioan

Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu COVID-19, care
face imposibilă prezența consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor,
ședința se va desfășura online.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Supun la vot ordinea de zi:

-Cine este pentru? - 13 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al

Municipiului Petroşani .

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 13 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.171 /2020
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2.Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului Instituțiilor Publice

și Activităților Finanțate Integral sau Parțial din Venituri Proprii al
Municipiului Petroșani.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 14 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.172 /2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a

sumei de 12.000 lei în vederea premierii câştigătorilor evenimentului
sportiv naţional ,,Run the Lift” din data de 10 octombrie 2020.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 13 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.163 /2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a

sumei de 7.000 lei în vederea coorganizării, alături de Teatrul
Dramatic ,,Ion D.Sîrbu”, a spectacolului ,,Terranova - Renaşterea
Spiritului”, în data de 23 septembrie 2020.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 13 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.173 /2020



3DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
5.Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. Nr.128/2015 privind

acordarea unor facilităţi la transportul public local de persoane efectuat
cu mijloacele de transport în comun în municipiul Petroșani.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 13 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.174 /2020

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Să înțeleg că toți copiii vor beneficia, adică nu vor mai plăti 1 leu? Este

gratis pentru ei.

DL. CONSILIER LĂUTARU :
-Da.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Numai pe perioada școlii?

DL. CONSILIER LĂUTARU :
-Da, doar pe perioada școlii.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Aceste bilete vor fi plătite jumătate din bugetul local și jumătate din

bugetul de stat?

DL. CONSILIER LĂUTARU :
-Da.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Sunt curioasă cum își va încasa banii transportatorul.

D-NA PIȚ:
-Legea învățământului și educației naționale a fost modificată prin OUG

70/2020 care prevede ca elevii din învățământul preuniversitar beneficiază de
servicii gratuite de transpot pe tot parcursul anului calendaristic.
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D-NA CONSILIER NIȚĂ:

-Am o întrebare, care nu are legătură neaparat cu elevii din Petroșani,
Dar din ce am citit și dacă se deplasează cu Normadia va fi gratis?

D-NA PIȚ:
-Nu, doar transport public local.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Dacă vin elevi din Petrila, de exemplu, nu se mai poate considera

transport local.

D-NA PIȚ:
-Local este pentru copiii noștri, iar pentru cei care se duc în altă localitate

se ocupă Consiliul Județean. Iar modalitatea de decontare nu știu să vă spun
care va fi. Există Hotărârea 435/2020 cu privire la decontarea cheltuielilor.
Operatorul de transport va trebui să pună la punct această procedură de
emitere a documentelor de transport.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Și copiii vor trebui să demonstreze într-un fel, de exemplu, el stă în

Șerpărie și se duce la școală în Centru.

D-NA PIȚ:
-Nu. Orice elev are dreptul la transport gratuit și nu se specifică că doar

pe perioada școlii ci pe tot anul calendaristic chiar și sâmbăta și duminica. Nu
știm încă cum se va face decontarea.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa extraordinară a

Consiliului Local, convocată de îndată în data de 21 septembrie 2020.

Petroşani, 21 septembrie 2020.

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
LĂUTARU VLAD ALEXANDRU

CONTRASEMNEAZĂ
SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI


